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Opgemaakt door  Berry van 't Westeinde (griffier) 
Aanwezig 
 

Johan Swaans (voorzitter), Antoon van Baal (PvdA), Pernell Criens 
(PvdA), Stijn van den Brekel (SP), Liselotte Franssen- du Maine (LRG), 
Erik Schellekens (LRG), Piet Poos (CDA), Henk Gabriëls (PAG), Mark 
van Oosterwijk (PAG), Willem Couwenberg (Lijst Couwenberg) 
Wethouders:  Marijo Immink, Theo van der Heijden en Guus van der 
Put, Harry van de Ven 
Spreekrecht: de heer Snels (scouting Goirle) 

Afwezig  
(met kennisgeving) 

Marije de Groot (CDA), Deborah Eikelenboom (SP) 

 
Deze vergadering kunt u terugluisteren op : 
https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2017/21-maart/20:00 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2.  Raadsvoorstel privatisering accommodatie scouting Goirle 
De heer Snels maakt gebruik van het spreekrecht namens scouting Goirle. Hij was hier 3 jaar geleden 
ook bij de commissie met zorgen over de toekomst van de scouting. De raad heeft toen een motie 
ingediend waarbij het college opdracht kreeg nog een keer met scouting Goirle om tafel te gaan.  
Nu ligt er een voorstel waarmee de scouting vooruit denkt te kunnen. Ze willen de jongeren in Goirle 
graag het scoutingspel blijven aanbieden. Dankt de wethouders voor het voorstel en het meedenken. 
  
Standpunten fracties: 
LRG Goed dat er nu na al die jaren een goede oplossing is gevonden voor beide 

scoutinggroepen. Gaan akkoord met dit voorstel. Vraagt of in de toekomst ook 
naar andere accommodaties gekeken wordt, waar vanuit het verleden nog 
verschillen zijn. 

PAG Is blij met het voorstel en dat de motie op een uitstekende wijze is uitgevoerd. Is 
erg blij mee. Vraagt naar de vierkante meter prijs van de huur. Hoe is deze tot 
stand gekomen? 

PvdA Fijn om de complimenten te ontvangen. Stemt in met beide voorstellen voor de 
scouting. 

Lijst Couwenberg Vindt het een goed voorstel. Vult de gemeente een eventueel tekort op het 
onderhoud aan ? 

 
Advies van de commissie: het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
3. Raadsvoorstel tegemoetkoming kosten groot onderhoud scouting Riel 
 
Standpunten fracties: 
LRG Heeft gesproken met de voorzitter van scouting Riel. Zij vonden dat er een heel 

goed gesprek is geweest met de wethouder. Complimenten! 
Advies van de commissie: het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 

https://raad.goirle.nl/Vergaderingen/Commissie-Welzijn/2017/21-maart/20:00
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4. Raadsvoorstel algemene subsidieverordening gemeente Goirle 2017  
 
Standpunten fracties: 
LRG Heeft weinig opmerkingen. Het ziet er goed uit. Blij met de differentiatie die is 

aangebracht. Bij de waarderingssubsidie staat dat de hoogte wordt gerelateerd 
aan het aantal leden. Wil graag weten wat de uitwerking zou zijn voor de 
verenigingen.  

PAG Stemt in met het voorstel. Kan  er een subsidie achteraf worden verleend, om 
achteraf waardering te tonen voor verenigingen die een bijdrage leveren zonder 
een subsidie te vragen? 

CDA Blij met het stuk. Vooral met de sector aanpak, waardoor we verschillende 
sectoren gaan ondersteunen in plaats van "one size fits all". Breekt er een lans 
voor dat we als gemeente verenigingen  ook op andere manieren dan financieel 
ondersteunen. 

SP De SP kan in grote lijnen instemmen met het voorstel. Hoe staat het met het 
cluster van subsidies voor verenigingen? Bij de waarderingssubsidie heeft hij de 
vraag of verenigingen met weinig leden wel subsidie krijgen.  
Tijdens de bijeenkomst in de Kapel is een lans gebroken voor 
gehandicaptensporters ook van buiten de gemeente. Vaak zijn die voorzieningen 
verspreid over het land. Hier leest hij weinig over. Staat dat in de 
inclusieagenda?  
Bij het voorstel Back to Basics 2.0 is aangegeven dat er bij subsidies geen 
controle kan zijn. In het voorstel is sprake van steekproefsgewijze controle. 
Spreekt men elkaar tegen? 

PvdA Blij met de hardheidsclausule. Jammer dat het jongerenwerk niet als voorbeeld 
kan worden genoemd. Over het algemeen blij met het stuk. 

 
Advies van de commissie: het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
5. Raadsvoorstel besteding extra middelen kinderen in armoede 
 
Standpunten fracties: 
LRG De participatieraad geeft een aantal kritische tips. Hoe gaan we daar mee om? 

Ook het betrekken van de jeugdgemeenteraad en anderen is een heel goed 
initiatief. Naar aanleiding van de avond gisterenavond vraagt zij of er iets 
meegenomen kan worden voor meerderjarige thuiswonende kinderen. Kan er 
ook geld ingezet worden voor begeleiding van ouders, om te stimuleren dat de 
volgende generatie het beter krijgt dan de huidige? 
Is er buiten stichting leergeld misschien een andere partner in beeld geweest? 

CDA 120% en 18 jaar zijn een paar heel harde grenzen. Zijn er mogelijkheden om die 
grenzen wat vloeiender te maken?   

SP Wat gaan de scholen doen aan armoede? De vrijwillige ouderbijdrage voor 
schoolreisjes bijvoorbeeld. Worden de mogelijkheden die wij hebben ook 
gecommuniceerd? Het is een sympathiek voorstel.   
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PvdA Er worden nadere afspraken gemaakt met de stichting Leergeld. Wordt daarbij 
rekening gehouden met de vragen van de participatieraad? Als het geld van 
Leergeld niet op gaat, mag het dan mee naar het volgende jaar? 
Vindt het potje van € 10.000,00 dat uitgegeven wordt in overleg met de 
jeugdgemeenteraad een goed initiatief. Kan dat voorbeeld nog worden gevolgd? 

Lijst Couwenberg Vindt dit een goed voorstel. Er moet veel aandacht zijn voor de communicatie 
zodat de maatregelen goed bekend zijn. 

 
Advies van de commissie: het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
6. Raadsvoorstel evaluatie Goirle aan de slag, ontwikkeling bijstandskosten 2016 en 2017 
 
Standpunten fracties: 
LRG Vraagt om meer uitleg over de achtergrond van de training voor medewerkers. 

Merkt in verband met de ontwikkeling van een excel sheet op dat niet alles van 
1 medewerker afhankelijk gemaakt mag worden.  

PAG Leest dat het te verwachten tekort € 248.000,00 is. We gaan licht bijsturen. 
Komt er dan ook een toename in de uitstroom? Is dat al meegenomen in het 
geprognosticeerde tekort? Concludeert dat voorzichtig is geraamd. 

Lijst Couwenberg Er worden concrete en meetbare resultaten gehaald. Niet alle doelen worden 
al gehaald. Dat kan ook nog niet. Bijvoorbeeld bij mensen met een grote 
afstand tot de arbeidsmarkt. Hij wil graag meer weten over leeftijdsgroepen en 
opleiding van de cliënten. Het is beter wanneer we vaste banen voor mensen 
vinden. 

 
Advies van de commissie: het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. Waarbij 
de SP zich het recht voor behoud om er nog (gemotiveerd) een B-stuk van te maken. 
 
7. Raadsvoorstel kadernota 2018 en wijziging Gemeenschappelijke Regeling GGD Hart voor 

Brabant 
 
Standpunten fracties: 
PAG Merkt op dat wij wel vaker tussentijds (een voorlopige) reactie geven aan de GGD. 

Kunnen we dat niet oplossen door afspraken? 
De GGD houdt toezicht op de kwaliteit van wmo-voorzieningen. Hebben wij dat als 
raad ooit besloten? 
Bij de drie speerpunten van het beleid staat dat wij als gemeente meer bij het 
werk en de ontwikkelingen worden betrokken. 

 
Advies van de commissie: het voorstel wordt als A-stuk doorgeleid naar de gemeenteraad. 
 
8.  Verslag van de commissie Welzijn van 14 februari 2017 
Het verslag wordt vastgesteld. De toezeggingenlijst wordt bijgewerkt. 
 
9.  Inlichtingen van het college van burgemeester en wethouders 
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Wethouder Immink geeft aan dat er een uitnodiging is voor een informerende bijeenkomst van de 
bestuurscommissie Jeugd morgenavond in Oisterwijk. Er komt ook nog een samenvattende 
raadsinformatiebrief.  
 
10. Vragen aan het college van burgemeester en wethouders 
Mevrouw Criens heeft een vraag naar aanleiding van de beëindiging van het lokaal specialistisch 
team. Er wordt een gedragsdeskundige ingehuurd. Is dit kostenneutraal? 
Wethouder Immink bevestigt dit. 
 
Stijn van den Brekel vraagt aan de collega's of de financiële positie van gehandicapten deel uit moet 
maken van de inclusieagenda. Onder andere omdat er sprake van stapeling is.  
Antoon van Baal vindt dit een terechte vraag, maar wil hier graag op een later moment op 
terugkomen. 
Mark van Oosterwijk geeft aan dat iedereen hier ook bij de bespreking van de inclusieagenda zaken 
over in kan brengen. 
 
11.    Stukken ter kennisname  
Stijn van den Brekel vraagt of de gemeente voldoet aan de wmo checklist van de FNV. Kan dat 
schriftelijk worden beantwoord? 
Wethouder Marijo Immink geeft aan dat wij voor een heel groot deel aan de FNV checklist voldoen.  
De ingevulde checklist wordt aan u toegestuurd.  
 
12.  Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.25 uur.  
 
Aldus vastgesteld door de commissie Welzijn van de gemeente Goirle in haar vergadering van  
16 mei 2017 
 
De voorzitter,     de griffier, 
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Toezeggingenlijst Commissie Welzijn 21 maart 2017 
 
 
Nr Datum Wat Wie Uiterste  afdoenings

datum 
Wijze afdoening 

1. 21-3-2017 Stukken ter kennisname: de ingevulde FNV wmo-
checklist wordt toegestuurd 

Wethouder 
Immink 

 FNV Wmo checklist wordt ter kennisname van de 
Raad gebracht. 

2. 10-1-2017 Het eerste uitvoeringsprogramma Back to Basics 
wordt voor het vaststellen door het college voor 
zienswijzen voorgelegd aan de gemeenteraad. 

Wethouder 
Immink 

4e kwartaal 2017 B&W zal de zienswijze van de raad inwinnen over 
het uitvoeringsprogramma B2B 2.0 

 
 


